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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 15. 

 

2023.gada 2.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Karina Putniņa 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.   

Izpilddirektore Jolanta Jansone. 

Pašvaldības darbinieki –  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Olga Marčenkova  

Administratīvās pārvaldes vadītāja p.i. Lolita Pranta, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, plānotājs Pauls Grants, projektu vadītājs Māris Ozoliņš.   

Ieinteresētā persona – Matīss Ribkinskis. 

 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko. 

 

Darba kārtība 

1. Par zemes gabala Skolas ielā 2, Ķekavā, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8070 008 1451, 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Futbola skola “METTA””;  

2. INFORMATĪVS - par ceļa zīmju izvietošanu Žagaru ceļš, Kalnliepas ceļš, Daugmales 

pagastā;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu  dzīvojamo māju 

pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes sistēmai vai centralizētajai kanalizācijas 

sistēmai;  

4. Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu;  

5. Par ceļu investīciju projektiem;  

6. Informatīvi - Par projekta ideju SAM 5.1.1.3. "Publiskās ārtelpas attīstība" projektu 

iesniegumu konkursā;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Sūnas”, Baldones pagastā;  

8. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Asari”, Baldones pagastā;  

9. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vējiņi”, Baldones pagastā;  

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Āpši”, Baldones pagastā;  
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11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Apsīši”, Baldones pagastā;  

12. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Ķeizari”, Baldones pagastā;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vecdāboliņi”, Baldones pagastā;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Ainavas”, Baldones pagastā;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Dzerši”, Baldones pagastā;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Saulsargi” un 

“Kūmiņi”, Baldones pagastā robežas pārkārtošanai;  

17. Par vienošanos pie administratīvā līguma Nr. 1-28/125 par nekustamā īpašuma “Žeberi”, 

Baldones pag. detālplānojuma īstenošanas kārtību;  

18. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem Pļavniekkalna ielā 

64 un Pļavniekkalna ielā 68, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Piebalsotie jautājumi  

20. Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu un izbūvi Ķekavas novadā;  

21. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei;  

22. Informatīvi par DP "Mašēni" darba uzdevuma grozīšanu- bez centrālās kanalizācijas un 

centrālā ūdensvada  izbūves ielās;  

23. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)”   grozijumu daļā Griezes ielā 11 nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

24. Par detālplānojuma “Mežnoriņas” apstiprināšanu, Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

25. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 43, 

Baložos;  

26. Par adrešu,  ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Eltes un Dzērvēni” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

27. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada domes 2023.gada 22.marta saistošajos 

noteikumos Nr. SN-TPD-2/2023 “Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi un 

grafiskā daļa”” apstiprināšanu;  

28. Par gājēju tiltiņa atjaunošanu pār Ķekaviņas upi pie Nākotnes ielas. 

 

 

Karina Putniņa atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Karina Putniņa, viņa piedāvā papildināt darba kārtību ar deviņiem 

jautājumiem, kas saistīts ar to, ka ir atvaļinājumu laiks, bet iesniegumu ir ļoti daudz, tāpēc 

tehniski nebija iespējams jautājumus sagatavot laikā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

 



 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu 

un izbūvi Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, Krogsilā, Ķekavas pagastā, sadalei, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Informatīvi par DP "Mašēni" darba uzdevuma 

grozīšanu- bez centrālās kanalizācijas un centrālā ūdensvada  izbūves ielās, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)”   

grozijumu daļā Griezes ielā 11 nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par detālplānojuma “Mežnoriņas” apstiprināšanu, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 



 

 

6.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 43, Baložos, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par adrešu,  ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Eltes un Dzērvēni” teritorijā, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

8.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada 

domes 2023.gada 22.marta saistošajos noteikumos Nr. SN-TPD-2/2023 “Teritorijas 

izmantošanas un apbūves noteikumi un grafiskā daļa”” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

9.priekšlikums no Valta Varika - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - par gājēju tiltiņa atjaunošanu pār Ķekaviņas upi pie 

Nākotnes ielas, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Visi priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtība papildināta un Putniņa aicina balsot par 

papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023.gada 2.augusta sēdes darba kārtību. 



 

 

1. Par zemes gabala Skolas ielā 2, Ķekavā, Ķekavas novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Futbola skola “METTA”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:08:25) 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova – pašvaldība saņēma šīs biedrības iesniegumu ar lūgumu 

atļaut novietot konteineru inventāra uzglabāšanai stadiona teritorijā. Pašvaldības speciālisti 

apzināja teritoriju un par piemērotāko atzina vietu pie skolas ēkas blakus katlumājai. Biedrībai 

piedāvāja šo vietu 20 kv.m.lielumā un biedrība šim piedāvājumam piekrita. Jautājums tika 

virzīts uz domes sēdi, bet dome lēma jautājumu atlikt un nodot atkārtotai izskatīšanai Īpašumu 

un Attīstības komitejas sēdēs, lai rastu risinājumu, kas atbilstu biedrības interesēm un 

būvvaldes saistošiem normatīviem aktiem. Viens neskaidrs jautājums bija, vai šis konteiners 

traktējams kā būve un saskaņojams būvniecības likuma noteiktajā kārtībā, jo tad noma nevar 

būt vienkāršotā veidā, bet ar apbūves tiesībām. Otrs bija drošības jautājums, jo paredzēts 

konteineru novietot blakus katlumājai un bija bažas, ka tas varētu apdraudēt katlumājas 

funkcionēšanu. Viņa vērsās pie katlumājas apsaimniekotāja un saņēma apliecinājumu, ka, 

novietojot konteineru, tas neradīs nekādus riskus katlumājas darbībai. Tāpat tika pārbaudīts, 

vai šai vietā nav pazemes komunikācijas, bet tādas tur nav. Viņa arī lūgusi biedrību iesniegt 

konteinera vizuālo izskatu, kas arī izdarīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Marčenkova, Putniņa, Melnieks, Zvaigzne, Pozņaks, Līcis. 

Jerums un Putniņa komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Andris Vītols, Jerums, Pozņaks otrreiz, Jerums otrreiz. 

Debašu laikā deputāts Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu - kāds ir laika sadalījums 

stadiona Skolas iela 2 lietošanai un kas ir stadiona lietotāji. 

Putniņa slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem. Viņa atsauc savu pirmo 

priekšlikumu un paziņo, ka par Pozņaka priekšlikumu netiks balsots, jo tas iesniegts pēc 

noteiktā laika. 

Priekšlikumi par kuriem nebalso: 

Karina Putniņa - Izteikt lēmumprojekta 1. punktu sekojošā redakcijā "Nodot bezatlīdzības 

lietošanā ar apbūves tiesībām . . ." 

Voldemārs Pozņaks - Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz iesniedzējs pašvaldībā iesniegs konkrētu 

(vizuālo) risinājumu zemes izmantošanai 

 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Papildināt lēmumprojektu ar 6. punktu "Uzdot biedrībai "Futbola skola "METTA""veikt 

sporta aprīkojuma noliktavas izvietojumu saskaņā ar spēkā esošajiem Ķekavas novada 

apbūves noteikumiem", 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 



 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izveidot pašvaldībai piederošu inventāra novietnes vietu, ko varētu izmantot visas ar 

sportu saistītās biedrības, izstrādājot apkārtnē iederīgu vizuālo risinājumu, 

Atklāti balsojot  

ar 2 balsīm "Par" (Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, 

Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 3 (Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

Labo lēmumu atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Putniņa aicina balsot par koriģēto 

lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes gabala Skolas ielā 2, Ķekavā, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8070 008 

1451, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Futbola skola “METTA””, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

"Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.1.  

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš cerēja, ka visi draudzīgi nobalsos pret šo 

lēmumu, kamēr nav atrasts risinājums, bet redzot citu deputātu balsojumu, viņš nevarēja balsot 

pret, tāpēc balsojumā nepiedalījās. 

 

 

 

 

2. INFORMATĪVS - par ceļa zīmju izvietošanu Žagaru ceļš, Kalnliepas ceļš, 

Daugmales pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:04:40) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks – saņemts iesniegums no juridiskas personas, kas vēlas 

Daugmales teritorijā uz viņiem piederošiem ceļiem izvietot aizliedzošas ceļa zīmes, tādējādi 

veidojot maksas stāvvietas. Šobrīd jautājums ir informatīvs, jo Melnieks uzskata, ka šādu 

risinājumu nevajadzētu pielietot. Iemesls ir nespēja vienoties ar ciemata iedzīvotājiem par ceļa 

uzturēšanu. Melnieks informē, ja izdosies apstiprināt teritorijas plānojumu, tad šī problēma 

atkritīs, jo šiem ceļiem tiks piešķirts pašvaldības ceļa statuss, kas automātiski nozīmē, ka šos 

ceļus apsaimniekos pašvaldība. Viņš piedāvā alikt jautājumu līdz brīdim, kamēr stāsies spēkā 

jaunais teritorijas plānojums, un ja tas nestāsies spēkā, tad pie šī jautājuma varēs atgriezties. 

Jautājumu nav un Putniņa atklāj debates. 

Debatē  Līcis, Andris Vītols, Līcis otrreiz 

Putniņa slēdz debates un  pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Putniņa aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 



 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu  dzīvojamo māju 

pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes sistēmai vai centralizētajai kanalizācijas 

sistēmai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:15:20) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks – mainoties likumam Par pašvaldībām, radās 

nepieciešamība izstrādāt jaunus saistošos noteikumus. Saistošo noteikumu izstrādes stadijā tika 

apkopoti viedokļi gan no kapitālsabiedrībām, gan komisijas, kas piešķir līdzfinansējumu. 

Rezultātā izstrādāti precizēti saistošie noteikumi, lai iedzīvotāji varētu saņemt līdzfinansējumu 

un pielsēgties centrālajiem tīkliem. Saistošie noteikumi tika arī publiski apspriesti, tomēr 

nekādi priekšlikumi no iedzīvotājiem netika saņemti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu  dzīvojamo māju 

pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes sistēmai vai centralizētajai kanalizācijas 

sistēmai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

4. Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:19:30) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – atbilstoši attīstības programmas investīciju plānam,  

nepieciešams pabeigt pašlaik izbūvē esošo veloceliņu gar autoceļu V2 Rāmavā un Katlakalnā 

posmā no Katlakalna ielas līdz Ķekavas apvedceļa veloceļu risinājumiem. Projekta izmaksas 

pēc iepirkuma rezultātiem ir 207675 euro, šajā gadā plānots projektu iesākt un nākamajā gadā 

pabeigt. Bija nepieciešams arī Satiksmes ministrijas atzinums, ka šāds projekts nepieciešams 



 

 

un nepieciešams arī Valsts kases aizdevums 171896 euro apmērā. Viņš aicina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu, lai var turpināt projekta realizācijas virzību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

5. Par ceļu investīciju projektiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:26:08) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – investīciju plānā ir vēl vairāki plāni par ceļu attīstību – 

Naudītes ielas pārbūve Katlakalnā, Odukalna ielas pārbūve Odukalnā, ielu pārbūve Baložos 

pie jaunā projektējamā bērnudārza, kā arī Ķeguma prospekta pārbūve Baldonē. Arī šo projektu 

realizācijai būtu nepieciešams Valsts kases aizņēmums, bet pirms tam jāsaņem Satiksmes 

ministrijas atzinums, ka šie projekti ir prioritāri. Projekti šobrīd vēl ir projektēšanas stadijā, 

tāpēc nav pievienota izmaksu sadaļa, bet   Satiksmes ministrijai iesniegt var arī bez būvdarbu 

izmaksām, tāpēc viņš aicina komiteju atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par ceļu investīciju projektiem”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 



 

 

6. Informatīvi - Par projekta ideju SAM 5.1.1.3. "Publiskās ārtelpas attīstība" 

projektu iesniegumu konkursā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:32:46) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – šis ir informatīva jautājums, kurā nepieciešams 

komitejas atzinums par ideju, ar kuru no projektiem startēt investīciju projektu konkursā. Visi 

informatīvie materiāli pievienoti kartiņai. Šobrīd tiek virzīti divi iespējamie  projekti, kas atbilst 

projektu konkursa kritērijiem. Pirmais projekts ir ābeļdārzs Skolas ielā 1, kur notiek visi 

pasākumi, tas skartu arī Skolas ielu un auto stāvlaukumu pie Doles tautas nama, kur notiek 

tirgi. Projekta mērķis būtu sakārtot šo teritoriju, kas ir Ķekavas pilsētas centrs. Ķekavai pilsētas 

statuss nav ilgi, pilsētas centra šobrī nav, tāpēc mērķis ir piesaistīt līdzekļus, lai to izveidotu. 

Projekta provizoriskās izmaksas tika lēstas par pamatu ņemot izmaksas uz vienu kv.m., tomēr 

Eiropas fondu finansējums būs ne lielāks par 800 tūkstošiem euro. Viņa skaidro par projektā 

piemērojamiem kritērijiem. Otrs projekts ir autobusa galapunkts Ķekavā, kas arī ir nozīmīga 

vieta. Skices izstrādātas sadarbojoties ar Rīgas plānošanas reģionu un tās pievienotas 

materiāliem. Šī projekta koeficients ir krietni mazāks, jo attīstāmā teritorija ir mazāka. 

Jerums komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Andris Vītols, Danovska, Līcis, Putniņa, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pievienot priekšlikumu:  

Strūklakas atjaunošana pie Baložu pārvaldes, 

Atklāti balsojot  

ar 1 balsi "Par" (Ineta Lazda), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Valts Variks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pievienot priekšlikumu: 

Papildināt labiekārtojumu pie Titurgas ezera, izveidojot WC, ūdenskrānu, elektrības 

pieslēgumu, u.c., pie Ezera ielas (aktīvās) pludmales, 

Atklāti balsojot  

ar 0 balsīm "Par", "Pret" – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 

4 (Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pievienot priekšlikumu: 

Izveidot projektu, kurā iekļauti augstākās prioritātes pasākumi no tikko apstiprinātā 

Labiekārtojuma plāna, 

Atklāti balsojot  

ar 1 balsi "Par" (Ineta Lazda), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 4 (Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 



 

 

4. priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pievienot priekšlikumu: 

Baldones mobilitātes punkta sakārtošana autobusa galapunktā, 

Atklāti balsojot  

ar 0 balsīm "Par", "Pret" – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 5 (Ineta Lazda, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pievienot priekšlikumu: Baložu pilsētas mobilitātes punkta izveide, Rīgas ielā, Baložos, 

autobusa galapunktā, vai- pie Mūlkalna kāpas, 

Atklāti balsojot  

ar 1 balsi "Par" (Ineta Lazda), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 4 (Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

 

6.priekšlikums no Andra Vītola -  

Atbalstīt projekta iesniegšanu par centrālā laukuma izveidi Ķekavas ābeļdārzā, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

7.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pievienot priekšlikumu: 

Kombinētā mobilitātes/atpūtas pukta izveide pie Ķekavas baznīcas, iekļaujot teritoriju 

gar Ķekavas upi, līdz Daugavai, 

Atklāti balsojot  

ar 0 balsi "Par", "Pret" – 2 (Andris Vītols,  Gatis Līcis), "Atturas" – 5 (Ineta Lazda, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:15 līdz 11:20. 

 
 

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Sūnas”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:19:48) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – saņemtas daudzas vēstules no Eiropas dzelzceļa līnijām ar 

lūgumu izdalīt zemes vienības, kuras nepieciešamas Rail Baltica dzelzceļa līnijas izbūvei. Viņš 

stāsta un rāda par konkrēto īpašumu un tā sadali. Būtiskākais ko pašvaldība skatās ir tas vai 

pie sadalīšanas tiek ievērots likumā noteiktais ceļa nodalījuma joslas platums un vai saglabājas 



 

 

nobraukšana uz šīm zemes vienībām, un tāpēc visos noteikumos ieviesta prasība, lai ceļu 

inženieris tos akceptētu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Sūnas”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

8. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Asari”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:23:10) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – viņš rāda un skaidro sadales risinājumu. Sākumā viņš 

vēlējās visus šos gadījumus apvienot vienā zemes ierīcības projektā, bet tā kā projektus 

izstrādās vairāki izstrādātāji, tad par katru zemes īpašumu ir atsevišķs lēmums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Asari”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

9. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Vējiņi”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:25:10) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu, tāpat viņš norāda, ka ar šiem projektiem tiks risināti piekļuves īpašumiem 

jautājumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vējiņi”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7.   

 

 

 

 

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Āpši”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:27:02) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Āpši”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 



 

 

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Apsīši”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:28:30) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Apsīši”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

12. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Ķeizari”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:29:50) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Ķeizari”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 



 

 

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Vecdāboliņi”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:31:22) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vecdāboliņi”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Ainavas”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:32:45) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Ainavas”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 



 

 

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Dzerši”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:34:15) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - viņš rāda īpašuma atrašanās vietu un skaidro sadales 

risinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Dzerši”, Baldones pagastā” 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 

 

 

 

 

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Saulsargi” 

un “Kūmiņi”, Baldones pagastā robežas pārkārtošanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:36:33) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – šo projektu ierosina privātpersonas, īpašumi atrodas netālu 

no Baldones pilsētas robežas Silmaču ielas un abas personas vienojušās pārkārtot savstarpējo 

zemju robežu, palielinot vienu īpašumu un samazinot otru tā, lai esošie dīķi atrastos īpašuma 

Kūmiņi teritorijā. Šajā gadījuma netiek atrisināts piekļuves jautājums, jo tie visi ir 

privātpersonu ceļi, kuriem pašvaldība nav plānojusi piešķirt pašvaldības ceļa statusu, tāpēc arī 

nevar prasīt izdalīt atsevišķās zemes vienībās perspektīvos ceļus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Grants. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Saulsargi” un 

“Kūmiņi”, Baldones pagastā, robežas pārkārtošanai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 



 

 

17. Par vienošanos pie administratīvā līguma Nr. 1-28/125 par nekustamā īpašuma 

“Žeberi”, Baldones pag. detālplānojuma īstenošanas kārtību 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:40:35) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – lai noslēgtu šo vienošanos, nepieciešams Attīstības 

komitejas atzinums. Lietas būtība – savā laikā tika izstrādāts detālplānojums Sūnupes un tālāk 

tas pats attīstītājs attīstīja īpašumu Žeberi, kas atrodas dziļāk aiz Sūnupēm, bet īpašumam 

varēja attīstīt tikai pirmo kārtu, kas šobrīd ir realizēta. Laikā, kad uzsāka izstrādāt 

detālplānojumu, šo īpašumu pāršķēla turpmākās izpētes teritorija saistīta ar Rail Baltica 

dzelzceļa izbūvi, tāpēc tika attīstīta tikai viena daļa no īpašuma. Šobrīd šis turpmākās izpētes 

statuss ir noņemts un zemei paliek iepriekšējais izmantošanas mērķis – lauksaimniecība. 

Iesniedzējs šobrīd vēršas pašvaldībā ar lūgumu attīstīt šos divus lielos neapgūtos zemes 

gabalus, jo viņam ir divi interesenti, kas katrs vēlētos veidot viensētu. Uz šī ierosinājuma 

pamata pašvaldība ļautu izstrādāt zemes ierīcības projektu, ar kuru tiktu izdalīts perspektīvais 

ceļš, kas robežojas ar pašvaldības ceļu un kas nodalītu šos abus zemes gabalus, kuros tad 

varētu katrā uzcēlt viensētu saskaņā ar teritorijas plānojumu. Paliek trešā kārta, kuru tad būtu 

ļauts attīstīt ar atrunu, ka attīstītājs izbūvē šo caurejošo ceļu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Grants. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt vienošanās slēgšanu par grozījumiem administratīvajā līgumā.. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15. 

 

 

 

 

18. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:48:44) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojums atrodas Krogsilā pie Skujenieku ceļa 

un attīstītājs šobrīd vēlas vienu no izdalītajiem zemes gabaliem sadalīt divās daļās, tomēr šim 

konkrētam zemes gabalam pietrūkst zemes platība, lai to drīkstētu dalīt, tāpēc attīstītājs, kuram 

pieder arī blakus zemes vienības, rosina pārkārtot zemju savstapējo robežu. Ar zemes ierīcības 

projektu to nevar izdarīt, tāpēc, ka vienlaicīgi tiek grozīta detālplānojuma robeža. Križanoskis 

aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 16. 

 

 

 

 

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem 

Pļavniekkalna ielā 64 un Pļavniekkalna ielā 68, Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:52:58) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – ir izstrādāts zemes ierīcības projekts diviem 

īpašumiem, kur īpašnieki vienojušies par savstarpējās robežas grozīšanu, lai legalizētu 

vēsturiski uzceltu ēku, kura iecelta blakus zemes gabalā, un pēc projekta robeža turpmāk ies pa 

ēku robežu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem Pļavniekkalna 

ielā 64 un Pļavniekkalna ielā 68, Katlakalnā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 17. 

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 
 

 

20. Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu un izbūvi Ķekavas 

novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:56:06) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta – pašvaldībā saņemts kolektīvais iesniegums par ledus halles 

celtniecību Ķekavas novadā. Iesniegumam pievienots fails ar iedzīvotāju parakstiem. Tika 

vērtēts, vai paraksti atbilst, tāpēc 13.jūlijā pašvaldība nosūtīja vēstuli Pilsonības un migrācija 

lietu pārvaldei parakstu pārbaudei. 14.jūlijā saņemta atbilde, kurā ir izvērtējums, ka no 436 



 

 

apstrādātajiem parakstiem, kas bija iesniegti portālā “manabalss.lv” 313 personām paraksta 

statuss atbilda likuma nosacījumiem, 114 personām tai brīdī nebija deklarēta dzīvesvieta 

novada teritorijā un 123 personas neatbilda parakstītāja statusam. Ņemot vērā, ka bija 

nepieciešams savākt vismaz 300 parakstus un par derīgiem atzīti 313, tad iesniegums atbilst 

kolektīvā iesnieguma statusam, tāpēc tas jāvirza uz komitejām un pēc tam uz domes sēdi. Uz 

sēdi ir uzaicināts iesnieguma rosinātājs, kurš arī varēs sniegt sīkāku izklāstu par savu 

priekšlikumu. 

Putniņa dod vārdu iesniedzējam Matīsam Ribkinskim, kurš prezentē savu iesniegumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Ribkinskis, Andris Vītols, Jerums, Legzdiņa, Pranta, 

Zvaigzne. 

Andris Vītols, Putniņa, Jerums komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļu slēdz un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Līcis, Jerums, Andris Vītols, Ribkinskis, Līcis otrreiz. 

Putniņa slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Putniņa aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola -  

Īpašumu pārvaldei apzināt pašvaldības nekustamos īpašumus, kur būtu iespējams veikt 

ledus halles būvniecību. Izvērtēt iespējas piesaistīt privātu investoru, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Attīstības un būvniecības pārvaldei kopā ar finanšu pārvaldi apzināt ledus halles 

būvniecības un iespējamās uzturēšanas izmaksas un pašvaldības finansiālās iespējas to 

īstenot, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Izstrādāt Priekšizpētes ziņojumu (Prefeasibility study), lai apzinātu iespējamās vietas, 

būvniecības, uzturēšanas izmaksas, iespējamos finansējuma piesaistes veidus (kredīts, ES 

u.c.fin.programmas, PPP, privāts), t.sk. izvērtēt iespēju kombinēt šo ieceri ar citām 

pašvaldības iedzīvotāju vajadzībām, veidojot multifunkcionālu centru, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

21. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Grīzupes 

ielā 12, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 03:55:06) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Krogsilā pie Skujenieku ceļa 

detālplānojuma teritorijā, un īpašnieks vēlas ar zemes ierīcības projektu zemi sadalīt divās 

daļās. Detālplānojums ir izstrādāts, sarkanās līnijas ir noteiktas, tāpēc var zemi sadalīt ar 

zemes ierīcības projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 18. 

 

 

 

 

22. Informatīvi par DP "Mašēni" darba uzdevuma grozīšanu - bez centrālās 

kanalizācijas un centrālā ūdensvada  izbūves ielās 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 03:57:48) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – nekustamais īpašums atrodas Ķekavas pilsētas 

teritorijā, tas robežojas ar valsts autoceļu. Jautājums ir informatīvs, un tas jau vairākkārtīgi 

izskatīts komitejā. Detālplānojuma izstrādei jau dota atļauja un darba uzdevumā noteikts, ka 

kamēr nav pievilkta centrālā kanalizācija, zemes gabalos veido izsmeļamās bedres notekūdeņu 

savākšanai. Šobrīd saņemts attīstītāja iesniegums, kurā viņš lūdz dot atļauju veidot arī 

bioloģiskās attīrīšanas ietaises. Savam iesniegumam iesniedzējs pievienojis aprakstu, kādas 

bioloģiskās attīrīšanas ietaises viņš ir izvēlējies, un tie attīrīs notekūdeņus labāk, nekā to šobrīd 

nosaka Ministru kabineta noteikumi. Tas ir viens, ko iesniedzējs prasa, un otrs – viņš lūdz 

izslēgt normu par to, ka detālplānojuma teritorijā jāizbūvē ūdensapgādes un kanalizācijas tīkli. 

Tas tika prasīts ar mēķi, lai tad, kad centrālos tīklus pievilks, bet īpašumiem  būs mainījies 

īpašnieks, nesāktos strīdi par to, kuram tad centrālie tīkli jāizbūvē. Križanovskis informē, ka 

viņiem bija sarunas ar attīstītāju un viņi pārrunāja iespēju aizvilkt centrālos tīklus no sporta 

nama, tomēr pārrunājot jautājumu ar Ķekavas namiem, situācija nav tik viennozīmīga, jo esošo 

tīklu piederība nav skaidra un tie varētu piederēt putnu fabrikai. Tika pārrunāta arī iespēja, ka 

Ķekavas nami izbūvētu centrālos tīklus pa valsts autoceļu, jo tam līdzās ir izstrādāti vairāki 

detālplānojumi, tomēr rodas jautājums, kurš šos darbus finansē, Jo Ķekavas namiem nav tādu 

līdzekļu, tāpēc vienīgā iespēja ir tarifa palielinājus Ķekavas iedzīvotājiem. Tālāk Križanovskis 

skaidro, kurus punktus iesniedzējs lūdz mainīt, kas tajos noteikts, un ko varētu grozīt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 



 

 

Pārrunā par iespējām sēdi pārcelt, jo nav laiks, lai pabeigtu jautājumu izskatīšanu. 

 

Plkst. 13:15 sēdē izsludina pārtraukumu līdz nākamajai dienai. 

  

Komitejas sēde atsākas 2023.gada 3.augustā plkst. 10:00 
 

Sēdes turpinājumu vada – komitejas priekšsēdētāja Karina Putniņa. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdes turpinājumā piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.   

Izpilddirektore Jolanta Jansone. 

Pašvaldības darbinieki –  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks;  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis.  

Ieinteresētās personas Romans Račko, Juris Zariņš. 

Sēdes turpinājumā nepiedalās: Juris Žilko. 

 

 

Turpinās jautājumu sadaļa. 

Zariņš sniedz skaidrojumu par bioloģiskajām attīrīšanas ietaisēm un to darbību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Zariņš, Jerums, Križanovskis, Putniņa, Variks, Račko, 

Andris Vītols. 

Sēdes vadītāja izsaka mutisku aizrādījumu deputātam Jerumam par to, ka viņš uzdod 

jautājumus, kas nav saistīti ar šobrīd izskatāmo jautājumu. 

Jerums nepiekrīt pārmetumam, jo uzskata, ka viņa jautājumi tieši saistīti ar šo jautājumu. 

Putniņa jautājumu sadaļu slēdz un atklāj debates. 

Debatē Jerums, Pozņaks, Variks, Jerums otrreiz. 

Putniņa slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Putniņa aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Pieņemt zināšanai 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Ineta Lazda),  

"Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo par šādu 

priekšlikumu viņš nevarēja balsot. Ar to deputāti pēc būtības neizdara savu darbu, jo nepieņem 

lēmumu. Viņš pauž viedokli, ka darbinieki turpmāk neko jaunu nepiedāvās, tāpēc būtu tikai 

korekti pateikt attīstītājam jā vai nē. 



 

 

23. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)”   grozijumu daļā Griezes ielā 11 

nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:35:05) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojums atrodas Rāmavā blakus Sanitex 

noliktavai. Lēmuma projekts sagatavots par šī detālplānojuma nodošanu publiskajai 

apspriešanai. Detālplānojuma grozījumi sagatavoti vienam īpašumam, kurā ir vēlme grozīt 

būvlaidi līdz Liepu alejai. Būvlaide šobrīd noteikta 6 metri, bet īpašnieks vēlas to samazināt 

līdz 4 metriem. Tas saistīts ar plānoto lieveņa izbūvi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)”   grozijumu daļā Griezes ielā 11 

nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 19. 

 

 

 

 

24. Par detālplānojuma “Mežnoriņas” apstiprināšanu, Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:39:54) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojums atrodas Krustkalnu teritorijā 

Mežmalas ielas galā. Ar detālplānojumu izstrādātājs vēlas izdalīt atsevišķā zemes vienībā ielu 

un pārējo zemi sadalīt  divās daļās.  Ir arī fiksēta aizsargājamo biotopu teritorija, kurā 

būvniecība nav iespējama, tāpat zemes lielākā daļa atrodas zem elektrolīnijas. Kanalizācijai 

un ūdensapgādei būs individuāls risinājums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Mežnoriņas” apstiprināšanu, Krustkalnos, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 20. 



 

 

25. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas 

ielā 43, Baložos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:43:07) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Baložu pilsētā pie Rīgas ielas tuvāk 

kūdras fabrikai un ar zemes ierīcības projektu zeme tiek sadalīta divās daļās. Būvei jau 

būvvaldē ir apstiprināts brandmūra izbūves projekts, tāpat ir būvinženiera atzinums, ka būvi 

iespējams sadalīt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 43, 

Baložos”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 21. 

 

 

 

26. Par adrešu,  ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu 

piešķiršanu detālplānojuma “Eltes un Dzērvēni” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas 

pagastāLai uzsāktu detālplānojuma realizāciju atbilstoši administrati 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:46:27) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – ir izstrādāts un apstiprināts detālplānojums, kas 

atrodas Krogsilā pie Rēderu ielas. Lai uzsāktu detālplānojuma realizāciju saskaņā ar 

administratīvo līgumu, vispirms tiks izdalītas un izbūvētas ielas un ārējā ugunsdzēsība, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu attiecīgajām parcelēm. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par adrešu,  ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Eltes un Dzērvēni” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 22. 



 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:54 līdz 12:00. 

Putniņa atsāk komitejas sēdi. 

 

 

27. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada domes 2023.gada 

22.marta saistošajos noteikumos Nr. SN-TPD-2/2023 “Teritorijas izmantošanas un 

apbūves noteikumi un grafiskā daļa”” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:51:31) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – jautājums ir par Ķekavas novada teritorijas 

plānojumu. Pašvaldība gaidīja atbildi no ministrijas par to vai teritorijas plānojums ir 

piemērojams. Pašvaldība ir saņēmusi divas vēstules, no kurām pirmajā ministrija norāda, ka 

teritorijas plānojums nav jāatceļ, gluži pretēji viņi rosina sagatavot izvērstāku skaidrojumu uz 

sešiem jautājumiem, kas norādīti vēstulē, kā arī koriģēt apbūves noteikumus, un pēc tam, kad 

tas būs izpildīts, iesniegt ministrijai atkārtotai izvērtēšanai. Tomēr pēc laika saņemta vēl viena 

ministrijas vēstule, kurā minētas vēl citas nianses, kuras balstā uz tiesībsarga norādēm, proti, 

par sarkano līniju platumu un trokšņu sienām, par ko lūdz pašvaldību sniegt savu skaidrojumu 

vai vērtējumu. Rezultātā tika sagatavoti saistošo noteikumu grozījumi. Tālāk Križanovskis 

skaidro, kas tiek grozīts iepriekš izdotajos saistošajos noteikumos. Pie saistošajiem 

noteikumiem sagatavots arī lēmuma projekts, kas sastāv no četriem blokiem, kur pirmā ir 

konstatējošā daļa, otrā ir ieskats plānojuma izstrādes virzībā, trešā daļā ir atsauce uz 

ministrijas pirmo vēstuli, kur sniegti detalizēti skaidrojumi uz visiem sešiem jautājumiem, tālāk 

minēts viss, kas tiek grozīts teritorijas plānojumā, ceturtā daļa attiecas uz ministrijas otro 

vēstuli, kurā dots pašvaldības skaidrojums par to, ka tā ņēmusi vērā tiesībsarga norādes, arī 

to, ka dota atbilde tiesībsargam. Rezultātā lēmuma projekts paredz apstiprināt grozīto 

teritorijas plānojumu un iesniegt to ministrijai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Zvaigzne.  

Križanovskis sniedz sīku skaidrojumu par veiktajiem grozījumiem saistošajos noteikumos. 

Jautājumu sadaļu slēdz un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Putniņa slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada domes 2023.gada 22.marta 

saistošajos noteikumos Nr. SN-TPD-2/2023 “Teritorijas izmantošanas un apbūves 

noteikumi un grafiskā daļa”” apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 23. 

 

 

 



 

 

28. Informatīvi par gājēju tiltiņa atjaunošanu pār Ķekaviņas upi pie Nākotnes ielas 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:30:35) 

Par jautājumu ziņo Valts Variks – viņš rosina komitejai sniegt atzinumu, ka jautājums par 

tiltiņa atjaunošanu jārisina. Šobrīd šis gājēju tiltiņš ir demontēts un izveidota pagaidu peldoša 

konstrukcija, kuru ziemā nevarēs izmantot, bet šo tiltiņu izmanto liels iedzīvotāju skaits. Ir 

bijušas vairākas sarunas, viņš arī pievienojis shēmu, kurā redzams, ka šo vietu apiet var pa 

salīdzinoši garu ceļa gabalu, tāpēc šo pērejas vietu tomēr vajadzētu nodrošināt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Variks, Putniņa, Melnieks, Pozņaks, Jansone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Putniņa pauž sēdes vadītājas viedokli. 

 Putniņa aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Valta Varika -  

Atbalstīt gājēju tiltiņa atjaunošnu vai citas konstrukcijas izveidi lai nodrošinātu 

nepārtrauktu iespēju iedzīvotājiem šķērsot Ķekaviņas upi tiltiņa pie Nākotnes ielas 

apkaimē, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Sagatavot Varika kunga priekšlikumam atbilstošu lēmuma projektu, t.sk. paredzamo 

finansējumu risinājuma izveidei, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Andra Vītola -  

Uzstādīt betona pārseguma konstrukcijas tiltu, iepriekš saskaņojot ar zemes īpašniekiem, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdi slēdz plkst.13:20 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)     Karina Putniņa 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)     Vija Milbrete 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


